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KSK HEIST    REVUE  4-12-2015      JUBILEUM 75-20 
 
 
 
 

 
Agenda : 
 
19.15 u  Onthaal en staande apero  Beeld & Muziek 
19.30 u  Souper (buffet)    Beeld & Muziek 
 
20.35 u  Pre-aankondiging   Karel Verbeeck 
20.45 u  Aankondiging Deel 1   Karel Verbeeck 
20.45 u  Deel 1 van de Revue   Panel + Multimedia 
21.40 u  Einde Deel 1 + Pauze  Beeld & Music Luc & Christophe 
 
22.00 u  Pre-aankondiging   Karel Verbeeck 
22.05 u  Aankondiging Deel 2   Karel Verbeeck 
22.15 u  Deel 2 van de Revue   Panel + Multimedia 
23.10 u  Einde Deel 2    Beeld 
 
23.10 u  Toespraak voorzitter   Beeld foto VZ 
23.20 u  Start Gezellig Samenzijn/Dans  Luc & Christophe 
02.00 u  Einde 
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Stichting en eerste jaren van F.C. Heist Sportief (Football Club) 
 
MONIQUE: Gij kent nogal wat Café’s in Heist-Centrum, hé Frank ? Ook de ondertussen verdwenen 
café’s ? Weet ge bijvoorbeeld waar ooit de café was van ‘Fanny van den Dum’ ? 
 
FRANK: Jazeker, dat is in de Bergstraat, ongeveer waar nu onze voorzitter woont; In augustus 1940, 
dus enkele maanden na de inval van de Duitsers in ons land, is daar een voetbalclub opgericht, 
Footbal Club Heist Sportief. Vlakbij deze café, waar nu dit cultureel centrum is, lag een wei die al 
gauw kon omgevormd worden tot een echt voetbalterrein. In ’t begin waren de kleedkamers in de 
keuken van cafébazin Fanny, maar in 1943 werden er kleedkamers – toen zei men nog ‘kabinnekes’-  
gebouwd op het terrein. 
 
MONIQUE: Bij gebrek aan financiën werd de eerste voetbaluitrusting geleend bij de kajotters van 
Heist. 
 
FRANK: Bij de stichters toch enkele namen die ook nu nog bekend klinken in het Heistse, zoals Albert 
Grauwels, René Batens, Filleke De Bie, Albert De Raet, Florimond Buts, ….. 
 
MONIQUE: en in 1947 werd er zelfs een supportersclub opgericht, met de mooie naam ‘de 
optimisten”! 
 
FRANK: En ’t ging vooruit, na enkele jaren provinciaal voetbal  in 1953 promotie naar eerste 
provinciaal en het jaar daarop onmiddellijk de  doorstoot naar bevordering. 
 
MONIQUE: Allez, dat was dan ne stunt zoals KSK in 2009 in één tijd van bevordering naar tweede 
nationaal ging.  
 
FRANK: Ja, in 1953 was er hier in de Bergstraat de ultieme strijd om de titel in eerste, met de match 
Heist  Sportief tegen Kontich. In de club-annalen lezen we dat er toen 4000 toeschouwers waren, een 
record dat waarschijnlijk tot op vandaag stand houdt.  
 
MONIQUE: En Sportif verloor wel de wedstrijd en eindigde 2-e, maar mocht toch mee naar 
bevordering; een hele verandering, met verre verplaatsingen naar Wallonië.  
 
FRANK: Ja, vette jaren, met onder andere de Boomse voetballegende Pé Claes, die in 1953 zijn 
transfer naar Heist Sportief kreeg. En aan de zijlijn  …  “den droad” … één van de hevigste 
supporteressen van Sportief, Brigit ! 
 
MONIQUE: En zo kabbelde de club vele jaren met ups en downs tussen bevordering en eerste 
provinciaal. In 1962 retour naar 1-e provinciaal, en in 1968 terug naar bevordering tot in 1983; dan 
terug Provincial om in 1985 voor 2 seizoenen Bevordering te spelen en dan de grote doorbraak in 
1987,  met 7 opeenvolgende seizoenen Derde Nationale. 
 
FRANK: In 1969 staken ook de dames hun neus aan het venster, en er werd zowaar een 
damesafdeling opgericht, niet sjotten, wel acties voor ondersteuning van de club. Sommigen zullen 
nog wel hun vlagge-drager Gaston herinneren … “Gaston van de Schattekesclub” 
 
 
MONIQUE: Toch ook  nog een merkwaardig feit, dat mag vermeld worden in dit overzicht  : Heist 
Sportief kende tussen 1947 en de fusie van 1995 maar twee voorzitters; in 1947 werd medestichter 
Albert De Raet voorzitter en in het seizoen 1980-81 werd hij opgevolgd door Tuur Wijns. 
 
FRANK: Da’s straf! Met hun 2 samen bijna 50 jaar voorzitterschap ! 
 
 

Filmbeelden Heist Sportief 
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Stichting en eerste jaren van F.C. Bosch, later S.V. Heist (Sportvereniging) 
 
 
MONIQUE: Het Industriepark in de Schoorstraat, in de buurt van Super Heist Beton, lag het eerste 
voetbalveld –zeg maar ‘patattenveld’ – van F.C.Bosch, gesticht in mei 1941 door een stel jonge 
gasten; sommigen daarvan hadden al een oorlogsverleden, al dan niet inclusief verblijf in een Duits 
concentratiekamp.  
 
FRANK: Maar allemaal waren ze op zoek naar wat verpozing, en naast vrouwvolk achternazitten was 
voetbal er ook eentje van. In de schuur van Lewiekes, in de Bossestraat aan de toenmalige 
spoorwegovergang, werd de oprichting bezegeld. Eerste voorzitter werd Frans Bornain onder de 
founding fathers vinden we onder andere Jules Sjé Serneels en zijn broer Jefke, Jules Cannaerts, 
Solleke Cel Marcel Serneels, Man van Bosjan alias Amand De Meutter, Juul Percelleke Perrrussel en 
Fons Fonjke Laurens. 
 
MONIQUE: De sjotbroekskes werden gemaakt van paraplustof, als goal-palen werden boomtakken 
gebruikt, en de eerste kleuren waren niet rood-geel, maar wel geel-blauw. 
 
FRANK : Toen in de oorlogsjaren blauwe stof schaars was, heeft men dan maar beslist om over te 
schakelen naar rood-geel. 
 
MONIQUE: Na enkele jaren vlogen de mannen weg uit de Bos en vonden ze een nieuw terrein op ’t 
Zonderschot, waar nu het kerkhof is. Maar na de oorlog, in 1947, verhuisden ze met hebben en 
houden naar de Boudewijnlaan, vlakbij Café De 14 billekes. Daar liepen immers 7 vrouwen rond, de 
moeder en zes dochters, dat zijn er 7, maal 2 is dat toch 14 billekes!. 
 
FRANK: De rood-geel kleuren zouden nog blijven tot 1967 toen het gemeentebestuur, onder impuls 
van gemeentesecretaris Albert De Raet, besliste om een gemeentelijk sportcentrum te bouwen. De 
mannen van de Bos wilden zich ook opwerpen als een volwaardige voetbalclub en in april 1967 
besloten ze aan de Boudewijnlaan dan maar pardaf om van FC Bosch SV Heist te maken, de 
gemeentelijke kleuren blauw-wit-groen aan te nemen en de zwaan in het schildje op te nemen. Voilà, 
nu kon de Bos ook naar het Sportcentrum! 
 
MONIQUE: Maar daarvoor hebben ze toch nog moeten wachten tot 1995 ! De échte fusie ! 
 
 
 
   Filmbeelden SV Heist 
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De gloriejaren van S.V. Heist (1969-1973)   
 
 
MONIQUE: Maar dat zouden ze wel nooit-van-ze-leven doen, verhuizen naar het sportcentrum… over 
hun lijk … trouwens, de mooiste jaren van SV Heist kwamen er aan, met in 1970 de promotie naar 2-e 
provinciaal, met monumenten van trainers: Sie Saenen en Jefke Van Camp van Diest, en een 
bloeiende supportersclub die geen schrik had van grote evenementen … 
 
FRANK: Ja, de supportersclub had fenomenale voortrekkers, zoals de tandem Jokke Verscuren en 
Willy Lambaerts. Voor die mannen was geen enkel obstakel te groot ! 
 
MONIQUE : Denk maar aan de actie ten voordele van hartpatiëntje, Martine Van Camp, dochter van 
speler-trainer Jef Van Camp, die in de Verenigde Staten een open-hart-operatie moest ondergaan. 
 
FRANK: En elk jaar verzonnen deze mannen wel iets nieuws zoals autorally, verkiezing van De Witte 
van Zichem, Schijt-je-Rijk, Vlaaiverloting of het kampioenschap van het oude lied … met gastvedetten 
als Ranne Van de Foefter en Sooike Cassaar. 
 
MONIQUE: En de vrouwen en lieven van de spelers wilden ook een damesvoetbalelftal op de been 
brengen, en op een mooie zomerdag kwam het tot een echte dames-voetbalmatch … zelfs madam 
Verbist kwam mee supporteren. En daarna speelden ze zelfs enkele jaren in de pas opgestarte 
nationale competitie, met Guido Lintermans als trainer. 
 
FRANK: Het was ook de periode waarin SV Heist over een keigoei eerste ploeg beschikte, die voor de 
beker van België zelfs Heist Sportief –‘die van ’t stad’ -  kon verslaan. 
 
MONIQUE: Sie Saenen, Jefke Van Camp, Silveer Goris, Jos Schellemans, Mille De Vries, Guido 
Lintermans, Jan Pauwels … en de beste speler die ooit aan de Boudewijnlaan rondliep, Dréke Van 
den Broeck. En vergeet ook niet het fameuze duo smaakmakers uit de Limburg : Pierre Gennez en 
Florent Morhaye. 
 
FRANK: Met de eerste ploeg ging het dan op en af, in 1970 naar 2-e, in 76 terug naar derde, om in 
1980  terug te stijgen met Richard Van Noten als trainer; na 3 seizoenen terug berg af tot de volgende 
promotie in 1987 met Kanacki … de Kane 
 
MONIQUE: Maar in 1994 speelde de eerste ploeg voor de laatste keer aan de Boudewijnlaan, en 
verhuisde de club voor één seizoen naar het Kruispunt, om de kompetitie 1994-95 af te werken op het 
terrein van VK Heist. 
 
 
 

GETUIGENIS JOS SCHELLEMANS & GUIDO LINTERMANS 
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De vette jaren van F.C. Heist Sportief 
 
 
MONIQUE: Met Heist Sportief ging het alsmaar beter, zeker toen we in 1974 onze intrek konden 
nemen in het gloednieuwe Gemeentelijke Sportcentrum aan de Lostraat. 
 
FRANK: Maar toch moesten we nog 13 jaar wachten om uit  Bevordering te geraken. 
 
MONIQUE: Alhoewel het in 1985 reeds begon te schitteren, kampioen in 1-e provincial, winnaar beker 
van Antwerpen en beker van Groot Heist. 
 
FRANK: met heel wat bekende namen.. 
 
MONIQUE: Ja, en in 1987 was het zover; een uitzonderlijke lichting van voetballers als Luc Thijs die in 
dat jaar gevierd werd voor zijn  300-e wedstrijd; en verder Alex Smets, Marc Van Noten, Werner 
Dillen,  Wim Bosmans, Wim en Ronny Van Rompaey  - en dat waren geen broers ! -, en Nekes 
Verhaegen … en die had dan weer wél een broer die furore maakte : Staf Verhaegen. 
 
FRANK: Werner Dillen kwam ons in 1987 vervoegen en speelde in 1995 zelfs nog het eerste 
fusieseizoen, in de nieuwe kleuren, om dan terug naar Nijlen te verhuizen. 
 
MONIQUE: …. En liep er toen ook gene Hugo Van Doninck rond in dit ster-elftal ? Om niet te spreken 
van de trainer, Frans  Schellens, die met deze talenten de promotie naar derde nationale kon 
realiseren. 
 
FRANK: In 87 kampioen in bevordering, met topscorer Wim Bosmans … 32 goals … en het eerste 
jaar in derde maakte hij er weer 22. 
 
MONIQUE: De festiviteiten bij deze promotie in 1987 waren van hoog kaliber, onder impuls van dokter 
Jan Moons. De feestvierende meute versierde het zelfs om na een avondje uit    richting De Zwaan te 
gaan waar de mannen van SV Heist hun jaarlijks bal vierden, er het podium innamen en daar het 
clublied van Sportief uitkeelden ! 
 
FRANK: Ge moet maar durven! 
 
MONIQUE: En een nieuwe generatie trad aan, in 1990 debuut van Dave Van den Schoor, Jan Moons 
en ook Jurgen Laenen kwam al enkele keren in beeld. 
 
FRANK: En ook nog in 1990, onze eerste buitenlander, Mauritio ‘Morriske’ Zé Dos Santos, een 
Brazilaan. 
 
MONIQUE: In 1994 was het dan zo ver … terug naar Bevordering, na een verlies in de testmatch 
tegen Roeselare … met de penalties.  
 
 

GETUIGENIS MARC VAN NOTEN & WERNER DILLEN 
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De fusie tot KSK Heist  van Witte Donderdag 1995 
 
 
MONIQUE: FC Heist  Sportief en SV Heist ontvingen in 1990-91, ter gelegenheid van hun vijftig jarig 
bestaan, de eretitel van ‘Koninklijke’. Maar twee voetbalclubs binnen een straal van één kilometer, 
was dat niet een beetje van het goede te veel ? 
 
FRANK: Neen, zowel SV Heist als FC Heist Sportief hadden een groot ledenaantal en een vaste 
aanhang. 
 
MONIQUE: Die van ’t Stad hadden misschien wat méér ambitie, en die van ‘de Bos’ waren gekend 
voor hun bruisend verenigingsleven. 
 
FRANK: En in 1995 kwam er dan de grote voetbalfusie; maar … waren er ook in vroegere jaren geen 
fusiegesprekken geweest ? 
 
MONIQUE: Zeker en vast. In 1972 werd er gepraat tussen Sportief en SV, maar bij SV Heist werd het 
voorstel tot fusie weggestemd met 15 tegen 13 stemmen. 
 
FRANK: Amai, da was nipt ! 
 
MONIQUE: In 1984 werden er gesprekken opgestart tussen Heist Sportief, SV Heist, VK Heist (op ’t 
kruispunt) en Molenzonen (nu FC Hallaar). In Bruggeneinde was ook een voetbalclub, maar die 
mannen wilden er helemaal niet van weten. 
 
FRANK: Ik liet me vertellen dat SV Heist ‘de tijd nog niet rijp achtte’, voor VK Heist was het geen 
oplossing, want ze vreesden volledig van de kaart geveegd te worden, en de Molenzonen deelden 
mee dat uit de stemming binnen het bestuur slechts 2 stemmen voor waren en 10 tegen. 
 
MONIQUE: Ja, elke club had zijn eigen brouwer, en daar zal het schoentje ook wel gewrongen 
hebben, zeker! 
 
FRANK: en zo ging het in beide clubs met hoogten en laagten; het F-woord van ‘fusie’ werd overal 
gemeden, maar onherroepelijk zou dat toch de toekomst zijn. 
 
MONIQUE: die van de Boudewijnlaan zaten zonder plein, die van de Lostraat hadden een te beperkt 
recruteringsgebied voor jeugdspelers, en moesten ook rekening houden met enkele investeerders die 
hun centen terug wilden. 
 
FRANK: reeds in 1993 werden de eerste contacten gelegd tussen de twee Leo’s, Leo De Raet was 
jeugdvoorzitter bij Sportief, en Leo Cannaerts was voorzitter bij SV. Maar bij de achterban van de 
Boudewijnlaan pakte dat initiatief voorlopig nog geen verf. 
 
MONIQUE: Stilaan kwam men dan toch tot meer concrete afspraken, in het grootste geheim 
voorbereid in het bovenzaaltje van het Schaeckbert, een Lierse kroeg op het Zimmerplein. Tuur Wijns, 
Willy Peeters, de 2 Leo’s, en daarna ook Bob Grauwels, Wilfried Deckers, Dirk Poortmans, en nog 
enkele anderen. 
 
FRANK: onder druk van de sponsors werden de laatste gevoeligheden weggewerkt en op witte 
donderdag, 13 april 1995 konden beide vzw’s overgaan tot de fusie tot K.SK Heist, in de vergaderzaal 
van cultureel centrum Zwaneberg, onder nauwkeurig toeziende controle van twee notarissen, Jan 
Jansen en Marc Cuypers. Bij FC Heist Sportief stemden 53 leden voor en 5 tegen; bij SV Heist 34 
voor en 3 tegen. 
 
MONIQUE: Niet iedereen was content, maar toch bijna iedereen; die van Sportief moesten niet 
verhuizen en konden blijven Stella en Jupiler drinken, die van SV konden hun kleuren behouden en 
mochten hun cafébazen Lief en Willy meebrengen… en ze stegen ineens van derde provinciaal naar 
bevordering! 
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FRANK: Haha, die van SV Heist hebben dus in alle reeksen van de voetbalbond gespeeld, behalve 
vierde provinciaal en eerste nationaal!  
 
 
 
 
 
 
 
  GETUIGENIS TUUR WIJNS & L CANNAERTS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AANKONDIGING PAUZE DOOR OMROEPER 
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De gloriejaren van KSK in nationaal voetbal 
 
MONIQUE: En zo kon de fusieclub opstarten; voor alle vrijwilligers een grote verandering, nieuwe 
uitrusting, nieuwe elftalafgevaardigden, het was wel effe wennen! 
 
FRANK: De eerste jaren verliepen sportief met ups en downs, inclusief degradatie. De jeugdwerking 
kon zich verder ontplooien en in enkele jaren tijd kon de financiële toestand gesaneerd worden. 
 
MONIQUE: De eerste fusievoorzitter was Miel Meulders, maar na enkele weken vroeg hij om 
aflossing; Leo Cannaerts nam  dan het voorzitterschap over tot in 1998. Sindsdien is het Patrick Wijns 
die de touwtjes in handen heeft.  
Samen met een verjongd bestuur kon hij de club brengen waar ze volgend jaar hoeft te staan: aan de 
top van het Belgisch amateurvoetbal. 
 
FRANK: Het eerste seizoen 1995-96 werd onmiddellijk katastrofaal, met als resultaat terug naar 
Eerste Provinciaal. Maar het volgend seizoen konden we al terug promoveren met Raymond Jaspers 
als trainer. 
 
MONIQUE: Ja, de eerste jaren telden we de actieve tijd van trainers in aantal matchen, niet in jaren.  
 
FRANK: Doy Perazic (den Doy) hield het 17 kompetitiewedstrijden vol, daarna Marc Laenens voor 3 
matchen, dan Raymond Jaspers voor 49 wedstrijden, en daarna Jaak Merchez voor 21 matchen 
 
MONIQUE: En aan de start van seizoen 98-99 kwam Luc Leys aan het bewind, samen met Hugo Van 
Doninck als T-2. Luc Leys hield het ook maar 17 wedstrijden uit … 
 
MONIQUE:  En zo kwam den Doy effe terug, die het seizoen afmaakte. 
 
FRANK: Niemand had dan ook gedacht dat zijn opvolger, een zekere Cis Bosschaerts, in tandem met 
Hugo Van Doninck, in 1999 een contractje van 17 jaar ging opstarten.  
 
MONIQUE: Van 1997 tot 2000 hielden we het nog vol in bevordering, maar in 2000 vlogen we terug 
naar 1-e Provinciaal voor drie jaar. 
 
FRANK: Maar vanaf het seizoen 2002-2003 klaarde de hemel op: kampioen in Provincial in 2003 en 
dan naar bevordering waar we in 2009 de kampioenstitel behaalden. 
 
MONIQUE: Wie die eerste jaren van op de eerste rij meemaakte, was Jurgen Laenen, die onder alle 
daarjuist genoemde trainers heeft gespeeld. 
 
FRANK: En denken we ook aan Wim Bosmans, die op 4 december 2005 zijn 100-e goal maakte voor 
het eerste elftal van K.SK Heist. 
 
MONIQUE: In 2009 naar derde en onmiddellijk het jaar daarop naar tweede Nationaal. 
 
FRANK: We hadden inderdaad een geweldige groep; kampioen in Bevordering na een hardnekkig 
duel met ploegen als Hasselt en Verbroedering Meerhout; en in 2010 kampioen in Derde, met de 
memorabele twee laatste wedstrijden tegen Racing Mechelen en Rupel Boom. 
 
MONIQUE: En denken we hier maar efkes aan Bart Webers, die in die twee kampioenenjaren als 
verdedigende middenvelder niet minder dan 34 keer scoorde. 
 
MONIQUE: Dat amateursploegske naar 2-e Nationale!  
Voor vriend en vijand was het duidelijk: dat feestje zou niet langer dan één seizoen duren. 
 
FRANK: Maar tot groot ongeloof van pers en publiek, hielden we het niet minder dan zes jaar vol, met 
een beperkt budget,  zonder licentieproblemen, maar met veel enthousiasme, hard werken, doordacht 
transferbeleid, een perfect werkende technische staf,  en uiteraard een pak natuurtalenten op de 
grasmat. 
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MONIQUE: de successen van ons eerste elftal, liet ons ook toe om het Sportcentrum verder te 
ontwikkelen, en met de hulp van het gemeentebestuur werd het A-terrein heraangelegd, een 
bijkomend terrein - in kunstgras nog wel ! – en vorig jaar de zo lang verwachte nieuwe kleedkamers, 
een bijkomende zittribune en de Gero- en F&S Lounge. 
 
 
FRANK:  Ook daar hebben we getuigen van en krijgen we ook een kleine greep uit het overvolle 
video- en foto-archief van Leon Schreurs en Robert Barberien… 
 
 
 
 
 
 
 
 

GETUIGENISSEN JURGEN LAENEN & ROEL GRANT & BART WEBERS 
FILMBEELDEN 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

AANKONDIGING PAUZE DOOR OMROEPER 
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20 jaar fusie – 17 jaar Trainersduo 
 
 
MONIQUE: en op die 20 jaar fusie, een merkwaardig record, met een trainersduo dat 17 
opeenvolgende seizoenen stand hield, Cis Bosschaerts en Hugo Van Doninck … T1 en T2 zoals dat 
tegenwoordig genoemd wordt. 
 
FRANK: Ja, en Hugo die heeft er al enkele jaren extra op zitten, want die was ook onder de 
voorgangers van Cis enkele jaren in beeld.  
 
MONIQUE: die moet de club wel héél goed kennen, want ook als speler bracht hij het tot in het eerste 
elftal. 
 
FRANK: Cis Bosschaerts, wat een carrière ! Eerst als voetballer, en daarna als trainer. 
 
MONIQUE: Als voetballer stond hij al op 16 jarige leeftijd in de goal bij FC Nijlen, zes jaar in eerste en 
tweede provinciaal; daarna vijf jaar derde en vierde provinciaal bij Excelsior Kessel, waar hij in 1983 
dan trainer werd. 
 
FRANK: Eerst vier jaar trainer van Excelsior Kessel waar hij de club van 4-e naar 2-e provinciaal 
bracht, dan twee jaar 2-e provinciaal bij KSK Schilde en in 1990 negen jaar KFC Nijlen, met 
schitterende successen, van 3-e provinciaal naar bevordering. 
 
MONIQUE: Maar het echte feest moest nog beginnen, 17 jaar KSK Heist en van eerste provinciaal 
naar tweede nationaal. 
 
FRANK: algemeen kampioen van bevordering in 2009, kampioen in derde in 2010 en nu al zes 
seizoenen in 2-e nationaal. 
 
MONIQUE: Dat kan tellen … 33 jaar trainer, 5 titels en 2 keer promotie via eindronden ! dat is dus zo 
gemiddeld om de vijf jaar een promotie. 
 
FRANK: En hoe versier je het om in 33 jaar trainerschap slechts 4 clubs te versieren … dat moeten 
we hem toch eens zelf vragen… 
 
 
 
 

 
GETUIGENISSEN CIS BOSSCHAERTS & HUGO VAN DONINCK & DAVID WYNS 

VIDEO & FOTO 
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Uitbouw van de jeugdwerking KSK Heist 
 
MONIQUE: Ja, die twintig jaar K. SK Heist waren niet alleen spannend voor ons eerste elftal. De 
jeugdwerking moest helemaal gereorganiseerd worden, met ineens meer dan 20 jeugdploegen … 
begin dat maar te verwerken! 
 
FRANK: Natuurlijk, hoe hoger het eerste elftal klimt, hoe moeilijker het is om eigen jeugd tot aan de 
eerste ploeg te krijgen. 
 
MONIQUE: Maar toch konden we het ver brengen met spelers van eigen kweek zoals Roel Grant, 
Glenn Van Asten, Stijn Boons en Raphael Thijs; maar ook namen zoals Jan Hendrickx en Dave  Van 
de Schoor begonnen hun carrière in onze jeugd.  
 
FRANK: En in de huidige kern vinden we ook de namen van Roel Tambeur, Fausto Santoro, Giovanni 
Ruymenants en Mathieu Troonbeeckx. 
 
MONIQUE: en dan de alomgekende Paastornooien voor de jeugd, die na de fusie  onverminderd 
werden voortgezet. 
 
FRANK: We denken aan de tornooien Wilfried Van Casteren, 35e editie dit jaar,  Jules Cannaerts Cup 
40e editie,   en de Albert De Raet cup, dit jaar voor de 25-e keer, met jaarlijks meer dan 100 clubs; en 
sinds vorig jaar organiseert onze K.SK Heist Jeugdacademie tijdens het Kerstverlof zelfs een indoor 
tornooi in de Heistse  Sporthal, de K. SK Heist Zwanen Cup. Dit jaar zijn er ondertussen reeds 50 
ploegen ingeschreven. 
 
MONIQUE: De jeugdwerking startte in 1970 met Leo De Raet als jeugdvoorzitter, in 1998 nam 
Herman Van Loo over en in 2013 werd Herman afgelost door Geert Jacobs. 
 
FRANK: De kwaliteit van de Jeugdwerking verbeterde jaarlijks, en dat heeft dan toch ook geleid tot 
verschillende certificaten zoals een Bronzen Label Dexia Foot Pass in 2007, waar KSK gerangschikt 
werd bij de 10 beste jeugdopleidingen binnen de amateurclubs.  
 
MONIQUE : Momenteel heeft de KSK-jeugdwerking een 3 Sterren Label ‘Jeugdopleiding’, en 
volgend jaar is er trouwens een hernieuwings-audit op komst. 
 
FRANK : We duimen voor het jeugdbestuur van KSK ! 
 
MONIQUE: Maar laten we de verantwoordelijken voor het jeugdbeleid hierover eens wat meer zeggen  
…. 
 
 
 

GETUIGENIS Herman Van Loo / Stef Goeleven / Geert Jacobs / Ivan Douwen 
VIDEO & FOTO 
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KSK en G-Voetbal 
 
 
MONIQUE: En waarom zouden we ook geen G-Ploeg opstarten ? Wel ja, ook dat huzarenstukje werd 
in 2004 al gerealiseerd, met een boel enthousiaste spelers en begeleiders. 
 
FRANK: De persoon die de lont heeft aangestoken was Lieve Cuypers, die al vanaf 2003 een eerste 
kennismaking namiddag opstartte. Samen met Dennis Liekens en Jan Verheyden werd de afdeling 
uitgebouwd en via dokter Marc Jans werd de connectie met K.SK Heist gemaakt, en al snel had men 
een 16-tal spelende leden. 
 
MONIQUE: Aanvankelijk werden er trainingen gehouden op het terrein van Heist 04 op Heist-Goor en 
in de wei naast Marc Jans 
 
FRANK: De meeste van de stichters zijn intussen  -  veel te vroeg -   overleden :  Dennis Liekens, Jan 
Verheyden en Marc Jans.  
 
MONIQUE: Heel snel kwamen ook Leo Vertommen en Paul Heylen de rangen vervoegen. En denken 
we ook aan Michel en Sonja, en Bart Van Parijs, die als zo vele jaren meedraaien. 
 
FRANK : Luisteren wij  naar wat de huidige coördinator,  Leo Vertommen, daar over te vertellen heeft. 
 
 
 
 

INTERVIEW  Leo Vertommen 
VIDEO/FOTO 
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KSK en Damesvoetbal op het hoogste niveau 
 
 
MONIQUE: En om het rijtje compleet te maken kregen we ook een Damesafdeling in 2008, toen de 
damesclub van Astrio-Begijnendijk zich verenigde met onze club. 
 
FRANK: Onze ladies spelen sindsdien in de hoogste regionen van ons Belgisch damesvoetbal, dat wil 
zeggen bij de top 8 in België. 
 
MONIQUE: Dat kan tellen,  een getuige op de eerste rij is wel trainer Vic Crabbé, laten we hem eens 
aan het woord;.. 
 
 
 
 

INTERVIEW  Vic Cambré 
VIDEO BEELDEN 
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KSK in beweging : Willy Peeeters, een monument 
 
MONIQUE: Ja, de tijd is snel gegaan; moeilijke momenten, maar ook ogenblikken van extase. 
 
FRANK: Namen noemen is moeilijk : honkvaste supporters, ijverige bestuursleden, talentrijke spelers 
en begeleiders, nooit opgevende cafébazen, in alle stilte werkende truikeswassers, en last but not 
least een resem logistieke manusjes-van-alles, tot zelfs een clubfotograaf en -kineast. 
 
MONIQUE: Toch moeten we hier efkes een uitzondering maken met de persoon van onze betreurde 
secretaris Willy Peeters, die op 25-jarige leeftijd, in 1962, toetrad tot het bestuur, de secretaris-met-
het-schoonste-schrift van Vlaanderen, meer dan 22 jaar afgevaardigde van het eerste elftal. 
 
FRANK: Een carrière van meer dan 50 jaar clubleider, dat kan tellen ! En aan zijn zijde Delphine, die 
zelden een wedstrijd miste, maar ook regelmatig een handje toestak in de cafetaria, en jarenlang de 
uitrusting van het eerste elftal in orde hield. 
 
MONIQUE: Helaas ontviel Willy Peeters ons in mei laatstleden. Bedankt, Willy en Delphine. 
 
FRANK: Laten we hierover nog even een getuigenis horen van Aimé D’Helft… 
 
 
 

INTERVIEW AIMÉ D’HELFT 
FOTO – VIDEO 

 
 
 

 
 
 
 

INTERMEZZO VIDEO POLLE MYLEMANS 
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KSK en de Supportersclubs 
 
 
MONIQUE: En zoals het elke grote club past, kregen we na de fusie ook een supportersclub. 
 
FRANK: Nee, nee … TWEE supportersclubs. 
 
MONIQUE: Het succes van supportersclubs hangt nauw samen met het succes van de eerste ploeg, 
zo ook bij ons. 
 
FRANK: Onder de kundige en enthousiaste leiding van Mieleke Van Eynde bloeide supportersclub 
Blauw-Wit-Groen, met vaste standplaats café Oud Egypte. 
 
MONIQUE: En onder aan de Berg, in café Den Hosp, resideert de Supportersclub KSK, die in 2010 
hoogtepunten mocht beleven bij het vieren van de kampioenstitel in Derde Nationaal. 
 
FRANK: Ook hierover hebben wij getuigenisen… 
 
 
 
 

INTERVIEW MIEL VAN DEN EYNDE, PAUL MEYLEMANS EN KRISTOF ACKX 
VIDEO/FOTO 
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KSK en Sponsor Kovera Keukens 
 
MONIQUE: Ja, we hadden heel wat trouwe leden; niet alleen Willy Peeters en Cis Bosschaerts waren 
honkvaste blijvers… 
 
FRANK: We haalden nog een ander uniek record met onze hoofdsponsor Kovera, die met de fusie al 
hoofdsponsor was bij SV Heist, dan co-sponsor werd van de fusieclub om na enkele jaren resoluut 
hoofdsponsor te worden… 
 
MONIQUE: … en te blijven ! en Maurice en Hilda zijn niet alleen sponsor maar missen ook weinig 
matchen van ons eerste elftal.  
 
MONIQUE: En Hilda mist geen enkel seizoen de fotosessie van de eerste ploeg 
 
FRANK:  Laten we hen zelf eens aan het woord … 
 
 
 
 

GETUIGENIS MAURICE  KOENIG 
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KSK met Veteranen en Socio’s 
 
 
MONIQUE: Wat ook merkwaardig was dat de fusie-van-de-rede, ook onmiddellijk de fusie-van-het-
hart werd,  
 
FRANK: Organisatorisch werd er hard vergaderd en gewerkt, maar de donderdagavond aan den toog 
bij Willy en Lief kende de vergadering meestal lange extra-times, zodat de haan meer dan eens 
kraaide als de laatste vergaderaar het clublokaal verliet. 
 
MONIQUE: Oude vrienden, soms vroeger voetbal-rivalen, vonden mekaar en beklonken deze 
verbroedering met initiatieven zoals de veteranen – die het zelfs tot Belgische bekerwinnaar veteranen 
brachten – en zoals hun supportersclub  “de Socio’s”, een onafscheidelijke vriendenkring voor wie het 
sportcentrum de echte home-base was. 
 
FRANK: Ook hierover hebben we getuigen opgeroepen … 
 
 
 

GETUIGENISSEN DIXIE POORTMANS &  BART GOYVAERTS-WIM VROMPAEY &  
 PAUL KEUPPENS & LUC THIJS &  JEF DE VRIES 

 
FOTO/FILMMATERIAAL SOCIO’S / VETERANEN 
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Slot 
 
 
 
MONIQUE: … en zo komen we dan aan het einde van deze historische evocatie van 75 jaar Heists 
voetballeven.  
 
FRANK : en ook al zit het eerste elftal dit jaar echt in de hoek waar de klappen vallen, toch zijn er 
voldoende hoopgevende signalen  om snel weer uit dit dalletje te klimmen. 
 
MONIQUE: We kijken dan ook vol verwachting uit naar de toekomst. 
 
FRANK: Ja, maar vooraleer den toog heropent geven wij toch nog graag het woord aan onze 
clubvoorzitter Patrick Wijns, voor een slotbeschouwing… 
 
 
 

 
PANEL BLIJFT NOG EVEN ZITTEN TOT NA DE TOESPRAAK VD VOORZITTER 
 
 
Patrick Wijns : slottoespraak 
- dankwoord tav Monique en Frank  (+kadootje) 
- dankwoord tav Trainer en Techn Staf 
- dankwoord tav Kovera 
- blik op de toekomst 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


